
Váradiné Naszályi Márta 
polgármester részére

tárgy: interpelláció

Tisztelt Polgármester Asszony!

Az elmúlt időszakban Karácsony Gergely a közelgő kampányidőszakra tekintettel több 
presztízsberuházás megkezdését jelentette be. Ezek közül a leginkább felesleges, pénzpazarló és a 
legnagyobb bosszúságot okozó elképzelés a Clark Ádám tér ismételt felújítása lenne. A 
főpolgármester és a botrányok elől menekülő Váradiné Naszályi Márta ugyanis egy olyan 
közterület felújítását lengette be a napokban, amely jelentős dugókat és bosszúságot fog okozni 
az I. kerületieknek, valamint mindenkinek, aki a környéken próbál közlekedni.

A Clark Ádám tér felújítása rengeteg bosszúságot okozott már az I. kerületi polgároknak, hiszen 
nem elég, hogy Karácsony Gergely egyszer már leaszfaltozta a korábban ott található virágágyást, 
de utána ismét lezárásokat kellett elszenvednünk a Lánchíd felújítása miatt. Azóta a 
gyalogosoknak veszélyes az átkelés, az autók a dugóban állnak. A kerékpársávok nem megfelelő 
kialakítása pedig csak növeli a kaotikus állapotokat.

A baloldal ismét átépíti és átszervezi a Clark Ádám teret: most virágágyásokat és fákat ígérnek, 
hiszen közeledik a választási kampány. Az ígéreteiknek viszont ellentmond a valóság, hiszen az 
Önök által bemutatott terveken szinte alig fedezhető fel bármilyen változás.

Az, hogy Karácsony Gergely és Váradiné Naszályi Márta a szűkös forrásokat egy ennyire 
felesleges és átgondolatlan beruházásra akarja elkölteni azért is felháborító, mert a jelenlegi 
ciklusban az I. kerület fejlődése megállt, számos út, járda, lépcső, park várja átfogó felújítását. 
Polgármester asszony ígérete alapján, ezeket a területeket a következő ciklusban sem kívánná 
fejleszteni, inkább egy elhibázott látványberuházásra költené el a kerületnek szánt forrásokat.

Mindezek mellett a Lánchídon bevezetett forgalomcsökkentés miatt a körforgalomnak amúgy 
sincs semmi értelme. Sokkal célravezetőbb lenne a Clark Ádám tér teljes forgalomszervezésének 
átgondolása az itt élő emberek bevonásával.

Tisztelt Polgármester Asszony!

■ Mekkora tortúrát fog jelenteni az ismételt felújítás az I. kerületi polgároknak?

■ Egyeztetett bárki a környéken élő I. kerületiekkel az újabb átépítésről?

■ Miért nem más, fontosabb célokra fordítják a forrásokat: mi lesz a járdákkal, lépcsőkkel, 
játszóterekkel és közparkokkal?

■ Mennyi pénzt terveznek elkölteni erre a látvány beruházásra?

■ A korábbi felújítások fényében Ön szerint felvethető-e az Ön személyes felelőssége egy 
esetleges hűtlen kezelésben?

Válaszati tisztelettel várom!

Varga Dániel
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